
ПРОТОКОЛ 03 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ФАКУЛТЕТНИЯ СЪВЕТ НА ФЖМК, 
проведено на 10 ноември 2022 г. 

 
 

Присъстват: проф. д-р Веселина Вълканова – Декан, проф. д.н. Венцислав Димов, проф. д-р Грета 
Дерменджиева, проф. д-р Ефрем Ефремов, проф. д-р Николай Михайлов, доц. д.н. Вяра Ангелова, доц. Георги 
Лозанов, доц. д-р Дияна Петкова, доц. д-р Жана Попова, доц. д-р Мануела Манлихерова, доц. д.н. Мария Попова, доц. 
д-р Милена Цветкова, , доц. д-р Светлана Станкова, доц. д-р Светлозар Кирилов, гл. ас. д-р Мая Василева, гл. ас. д-р 
Анета Милкова, докт. Благовест Илиев, студ. Диляна Стоянова, студ. Ива Иванова, студ. Камелия Димова. 

Отсъстват: проф. д.н. Андреана Ефтимова (отпуск по болест), проф. д.н. Венцислав Димов (отпуск), проф.  
д-р Теодора Петрова (отпуск), проф. д-р Тотка Монова (отпуск по болест), доц. д-р Орлин Спасов (отпуск по болест). 

Проф. д-р Веселина Вълканова обяви заседанието за открито - списъчен състав 24, редуцирани 5 при кворум 13, 
присъстващи 19. 

Проф. д-р Веселина Вълканова предложи да бъде гласуван протокол № 02. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  

Факултетният съвет прие протоколи № 02 от проведено заседание на Факултетния съвет. 

Проф. д-р Веселина Вълканова предложи следния дневен ред на членовете на Факултетния съвет: 

1. Доклади на Декана на ФЖМК; 

2. Разкриване на процедура за публична защита на дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“  и избор 
на научно жури по 3.5 Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – Международна 
журналистика) 

Докладва: доц. д-р Светлозар Кирилов,  
Ръководител катедра „История и теория на журналистиката“ 

3. Доклади на зам.-деканите на ФЖМК; 

4. Доклади на ръководителите на катедри; 
Докладват:   

проф. д-р Теодора Петрова 
доц. д-р Дияна Петкова 
доц. д-р Светлозар Кирилов 
проф. д-р Ефрем Ефремов  
доц. д-р Орлин Спасов  

5. Номинации за членове на Управителния съвет и Програмния съвет на телевизия "Алма матер" от квотата на ФЖМК; 

6. Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, имате ли други предложения по дневния ред; ако нямате, моля да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Дневният ред беше приет. 

По точка първа от дневния ред – Доклади на Декана на ФЖМК. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, преминаваме към първа точка – доклади на декана. Аз имам по-скоро няколко 
съобщения.  

Преди всичко искам да благодаря на всички организатори, на научния съвет, на организационния съвет, на модераторите, 
на колегите, които се представиха с доклади, на всички участници в международната конференцията, която проведохме преди две 
седмици. Аз опитах да вляза в почти всички панели, където можах. Успях да проследя доста смислени доклади и най-вече дискусии. 
Радващо е за мен, че и нашите млади докторанти, младите учени и постдокторанти с ентусиазъм също участват в нашите форуми.  

Излезе от печат т. 29 на Годишника на факултета. Можете да си вземете екземпляр от 29 зала. След съвета двама от 
нашите колеги професор Ефрем Ефремов и доцент Мария Попова ни канят на чаша вино. Те имат поводи, и за нас това радостно 
събитие – едно израстване за професор и една блестящо защитена дисертация за доктор на науката, така че каня Ви да се отзовем 
след съвета.  

Също така излезе от печат и сборникът от миналогодишната международна конференция. Много представителен том с 
твърда подвързия, който чудесно презентира нашите постижения от миналогодишната конференция. В момента го изпращаме на 
нашите чуждестранни колеги и партньори, които участваха в конференцията.  

Предстои отпечатването на т. 30 на Годишника на Софийския университет. Той е тематичен, съдържа пълна библиография 
на научните трудове, монографии, учебници, статии и студии по медии и комуникации. Това е тридесетгодишна библиография по 
медии и комуникации с автор и съставител доцент Милена Цветкова, на която аз искам да благодаря, защото това беше наистина 
много натоварващо занимание, много комплексна и важна работа, която ѝ отне много месеци, но пък резултатът е наистина 

блестящ. От своя страна аз ще се погрижа да излезе достатъчно представително от печат и също така да се качи в самостоятелен 
сайт като html вариант и в pdf формат, за да бъде интерактивен и да се полза от следващите поколения. Това е паметта за нашите 
научни източници и това, което сме постигнали. Става дума над две хиляди автори, многохилядни монографии, статии, студии в 
стотици списания. Наистина е необозрим сборник, над 600 страници е при доста дребен шрифт, така че поклон пред доцент 
Цветкова, казвам го абсолютно искрено, защото аз съм свидетел на всичките изпитания, през които тя премина, работейки по 
библиографията. 

Следващото не по-малко по-важност е предстоящото честване на 70-годишнината на специалността Журналистика. Ние 
цялата година сме я посветили на тази годишнина, на нея беше посветена и конференцията, за която споменах. Сега предстои 
нещо, което също се стремим да бъде максимално добре организирано. Това е академичното тържество в Аулата на Софийския 
университет - ще бъде на 28 ноември. Всички сте поканени от 11 часа. Ние сме домакини, ще присъстват представители на 
Президентството, на Министерството на културата и на Министерството на образованието, деканите, алумни от всички випуски, по-
специално от специалността Журналистика, други ВИП гости. Всъщност е промоция на випуск 2022 година и ние ще връчим синя 
лента за цялостен принос към образованието и науката на професор Милко Петров. Ще има тържествена част, която е посветена 
на годишнината. Вие ще получите покани в края на тази седмица или началото на другата. 

Сега в по-оперативен план: през следващата седмица са защитите на дипломните работи - те вече са присъствени. Не се 
съмнявам, че ще протекат на високо академично ниво, както винаги, само за едно нещо Ви моля - да осигурите дистанция в залите 
и да вземете всички санитарни мерки, тъй като дипломанти вече ми писаха и ме питаха какви мерки са взети за тяхното здраве. 

На 21 ноември е Общото събрание на нашия факултет. Вие вече сте получили поканата. Аз обявих деня за неучебен за 
щатните преподаватели, както председателството поиска от мен, така че и затова сте поканени. 

По точка втора от дневния ред – Разкриване на процедура за публична защита на дисертационен труд за присъждане 
на научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 Обществени комуникации и информационни науки (Медии и 
комуникации – Международна журналистика). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Сега преминаваме към втора точка от дневния ред - разкриване на процедура за 
публична защита на дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 Обществени 
комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – Международна журналистика). Докладва доцент Кирилов, 
заповядайте. 

Доц. д-р Светлозар Кирилов: Уважаеми колеги, на свое заседание от 2 ноември 2022 г. (Протокол № 3) членовете на 
катедра „История и теория на журналистиката“ взеха следните решения: 

На основание чл. 4 от Закона за развитието на академичния състав в Република България и успешно проведено 
предварително обсъждане на дисертационен труд предлага на Факултетния съвет да бъде открита процедура за публична защита 
на дисертационния труд за присъждане на образователна и научна степен „доктор“ по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – Международни комуникации в световните медии) на 
редовния докторант  Ивелина Иванова Ватова, с научен ръководител проф. д-р Мария Нейкова, на тема: „Медийният образ на 
Югоизточна Азия в XXI век на основата на примери за комуникационните стратегии в Китай, Индия, Япония и други държави от 
региона“. 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъде утвърдено Научно жури, за провеждане на публична защита на 
дисертационния труд за присъждане на образователна и научна степен „доктор“, в състав: 
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Вътрешни членове: 
1. проф. д-р Мария Стефанова Нейкова – ФЖМК (пенсионер) 
2. доц. д-р Ралица Цветанова Ковачева - ФЖМК 

Външни членове: 
3. проф. дсн Петранка Димитрова Филева – пенсионер 
4. проф. д.н. Диана Антонова Антонова – Русенски университет „Ангел Кънчев“ 
5. проф. д-р Юлиана Пенчева Попова – Русенски университет „Ангел Кънчев“ 

Вътрешна резерва: доц. д-р Светлозар Кирилов Иванов 
Външна резерва: доц. д-р Цветелина Кирилова Харакчийска – Русенски университет „Ангел Кънчев“ 

Секретар: Мариела Методиева Николова 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, доцент Кирилов. Колеги, имате ли изказвания по този състав на журито, 
по процедурата. Мисля, че колегите са поканили наистина достойни професионалисти в тази област. Ивелина Ватова е наша 
колега. Нейните статии и публикации са Ви познати, ако нямате изказвания, да преминем към гласуване. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

По точка трета от дневния ред – Доклади на зам.-деканите на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Трета точка – доклади на зам.-деканите.  Най-напред доцент Светлана Станкова, 
заповядайте. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Уважаеми колеги, дойде времето за предстоящата кандидатстудентска кампания и 
предлагам на вашето внимание следния начин за образуване на състезателен бал за специалностите на ФЖМК, по повод 
предстоящия прием на студенти във Факултета, за учебната 2023/2024 г. Имате предложението, то е за всички специалности, по 
които ФЖМК обучава студенти в ОКС „бакалавър“: „Журналистика“, „Връзки с обществеността“ „Книгоиздаване“ и „Комуникационен 
мениджмънт“, да се ориентираме към балообразуване, което включва по избор – или задължителните ДЗИ по профилиращи учебни 
предмети във втори гимназиален етап от обучението на зрелостниците, или, с по-нисък коефициент – допълнителните ДЗИ по 
учебни предмети – в зависимост от предпочитанията на кандидат-студентите да изучават определена специалност във висше 
училище.  

Образуване на състезателен бал за специалностите на ФЖМК за 2023/2024: 

СПЕЦИАЛНОСТИ Форми на 
обучение 

кандидатстудентски изпити/държавни 
зрелостни изпити 

Оценки от дипломата за 
средно образование 

Журналистика Редовна, 
Задочна 

ДЗИ¹ с коефициент 3: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 
                        ИЛИ 
ДЗИ² с коефициент 2,5: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 

 
 

Общ успех от дипломата за 
средно образование 
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7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 

Връзки с 
обществеността 

Редовна, 
Задочна 

ДЗИ¹ с коефициент 3: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 
                        ИЛИ 
ДЗИ² с коефициент 2,5: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизация 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 

 
 
 

Общ успех от дипломата за 
средно образование 

Книгоиздаване Редовна ДЗИ¹ с коефициент 3: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 
 
                        ИЛИ 
ДЗИ² с коефициент 2,5: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 

Общ успех от дипломата за 
средно образование 

Комуникационен 
мениджмънт 

Редовна ДЗИ¹ с коефициент 3: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 
4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 
                        ИЛИ 
ДЗИ² с коефициент 2,5: 
1. Български език и литература 
2. История и цивилизации 
3. Философски цикъл 

 
Общ успех от дипломата за 

средно образование 
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4. Английски език 
5. Немски език 
6. Френски език 
7. Испански език 
8. Италиански език 
9. Руски език 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Колеги, видели сте доклада. На практика същия принцип на прием и 
балообразуване ние приехме на наше заседание от миналата година. Заповядайте за изказване. 

Аз зная, че има колеги, които предпочитат приемът в нашия факултет да е със специализираните изпити, които ние до 2018 
организирахме - журналистика – писмен и журналистика – устен. Не мислете, че сме взели лекомислено това решение – напротив. 
Прегледахме статистиките от миналата, по-миналата и от тазгодишната кампания. Направихме редица обсъждания.  

Аргументите да се ориентираме към прием с матури са много и наистина съществени. От една страна е демографският 
срив и отливът на студенти. На пръв поглед ние имаме много кандидати - над 7000 кандидати по заявления. Зад тази голяма бройка 
стоят по-малко от 1000 кандидати, които са записали по първо желание нашите специалности. От тези, които са записали по първо 
желание нашите специалности, на практика при нас постъпват една част, така че ние на практика не усвояваме докрай отпуснатите  
от държавата места. На практика ние записваме много студенти, но благодарение и на платения прием. Имаме общо 337 отпуснати 
места, а сме записали 316 студенти. Няма как да филтрираме тези малко на брой кандидати допълнително на базата на 
специализираните изпити. Аз се боя, че ако ние върнем специализираните изпити, заявленията ще паднат, защото виждате, че 
всички специалности в Софийския университет вече приемат без изпит. Дори и в специалността Право, най-желаната специалност, 
регулирана професия, се очаква тази година приемът да е с матури. Нашите професии не са регулирани, т.е. ние имаме избор как 
точно да приемаме.  

Така че има много аргументи, аз мога да продължа, например - Университетът се стреми да намери подходящ модел за 
балообразуване съобразно промените в средното образование. Знаете, че от две години Софийският университет признава 
матурите като входен изпит за всички специалности, това са 116 специалности от 118 общо. Аз не съм забелязала спад в нивото 
на нашите студенти затова, че те са приети в нашия факултет с оценки от матурите. И накрая да кажа, че приемът с матури не 
означава прием без изпит, защото зрелостните изпити също са изпити и то доста сериозни. В случая ние сме преценили, говоря за 
Университета като цяло, защото текат дискусии от три години по този въпрос и университетската общност се обединява около това, 
че можем да се доверим на държавния зрелостен изпит на неговата методология, на система за оценяване, въведена от МОН на 
национално ниво, на общите критерии с национални оценителни комисии. Така че, въпреки целия ми сантимент, защото аз съм 
двадесет години в комисии по писмен и устен изпит, това е най-вълнуващият момент на комисията - да измислиш темите за 
писмения изпит и  след това да четеш есетата. При цялото ми желание да върнем изпитите се боя, че не мога да Ви насоча към 
това. Трябва да направим един рационален избор за времето, в което живеем.  

Моделът се промени, ситуацията се промени и старите разбирания са неприложими и практиките на други университети с 
онлайн изпити наистина убиват представата за изпити по журналистика. Става дума за ново поколение, за нова ситуация и, мисля 
че най-адекватният избор сега е този, който предложи доцент Станкова, но ще чуя, разбира се, Вашите мнения по този въпрос. 
Заповядайте. Ако няма, да преминем към гласуване.  

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 17 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 2  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Заповядайте, професор Михайлов. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Уважаема професор Вълканова, почитаеми колеги членове на Факултетния съвет, моят 
доклад е свързан с инициатива на Министерството на образованието и науката за допълнително материално стимулиране на 
всички учени и преподаватели, които са показали активност в различни научни изяви в индексирани в световните бази данни – 
Scopus и Web of Science за 2021 г., определени в заповед на Ректора на СУ „Св. Кл. Охридски“ № РД-19-386/27.10.2022 г. 

Във връзка с това решение на МОН всяка година след процедура, която се извършва от отдел „Наука и изследователски 
дейности“ към СУ се проверяват всички научни изяви на учени и преподаватели в Университета и се изпращат съответните данни 
за индексирани научни постижения. Това са публикации, участия в конференции, които са индексирани в световни бази данни и 
съобразно методиката, която е разработена предлагам на Вашето внимание това разпределение. Става въпрос за две студии и 
единадесет статии, в които са доказани, индексирани и се предлагат за допълнително материално стимулиране съобразно 
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изискванията, които са залегнали в заповедта на Ректора. Отпуснатите средства на ФЖМК в размер на 17 730.98 лв. се разпределят 
съобразно предложената таблица и по реда на чл. 23а, ал. 4 от ВПРЗ. 
 
Индивидуално разпределение на общата сума за ФЖМК  

СТУДИИ 

Студия 
3,5 т. 

Общо: 5 автор 
 

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
812.12 лв. 

Organizing 
Students' 
Independent Work 
at Universities for 
Professional 
Competencies 
Formation and 
Personality 
Development 

INTERNATIONAL 
JOURNAL OF 
INSTRUCTION,  
v14 n4 pp503-528 
Oct 2021, 
WOS 

Студия 
3,5 т. 

Общо: 4 автори 1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
1015.15 лв. 

Study of the System 
of Scientific and 
Scientific-Technical 
Activities of Agrarian 
and Economic 
Universities 

INTERNATIONAL 
JOURNAL OF 
ENGINEERING 
PEDAGOGY , 
Vol. 11 No. 3 
(2021),  
26 стр. , WOS, 
Scopus 

СТАТИИ 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
4 автор 

2 автори от 
ФЖМК 
2 Х 725.11 лв. 
 

Сума:  
1450.22 лв. 

COVID-19 Impact of 
Virtual 
Communication 
During Social 
Isolation on 
Bulgarian Society 

Human Aspects of 
IT for the Aged 
Population. 
Supporting 
Everyday Life 
Activities,  
Conference paper 
pp 451–464 
July 2021, 
Scopus 
 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
1 автори 

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
2900.44 лв. 

Building 5G Network 
in Bulgaria During 
COVID-19 
Pandemic: National 
Specifics and 
Challenges 

23rd HCI 
International 
Conference, HCII 
2021, Virtual Event, 
July 24–29, 2021, 
Proceedings, 
Volume 1421, 2021, 
Pages 577-582, 
Scopus 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
4 автори 

2 автори от 
ФЖМК 
2 х 725.11 лв. 
 
 

Сума:  
1450.22 лв. 

COVID-19 Impact of 
Virtual 
Communication 
During Social 
Isolation on 
Bulgarian Society 

7th International 
Conference on 
Human Aspects of 
IT for the Aged 
Population, ITAP 
2021, held as part 
of the 23rd 
International 
Conference, HCI 
International 2021; 
Virtual, Online; ; 24 
July 2021 through 
29 July 2021;  
Volume 12787 
LNCS, 2021, Pages 
451-464, Scopus 
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Статия 
2,5 т. 

Общо:  
1 автори 

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
2900.44 лв. 

Communicating 
Challenges of 
COVID-19 to the 
Ageing Population 

AHFE Conference 
on Human Factors 
and Ergonomics in 
Healthcare and 
Medical Devices, 
2021; Virtual, 
Online; ; 25 July 
2021 through 29 
July 2021; pp 659–
666, Scopus 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
4 автори 

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
725.11 лв. 

Religious fabula as 
a means of 
increasing the mass 
readership 

Revista Transilvania 
Volume 2021, Issue 
5, 2021, Pages 38-
45, 
Scopus 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
4 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
725.11 лв. 

The importance of 
separating the 
author from the 
narrative in modern 
and classical 
literature 

Ars et Humanitas 
Volume 15, Issue 2, 
28 December 2021, 
Pages 249-261 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
5 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
580.09 лв. 
 

The Use of Social 
Media for the 
Development of 
Digital Literacy of 
Students: From 
Adequate Use to 
Cognition Tools 

INTERNATIONAL 
JOURNAL OF 
EMERGING 
TECHNOLOGIES 
IN LEARNING 
VOL. 16 NO. 02 
(2021), pp. 65- 78, 
WOS 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
5 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
580.09 лв. 
 
 

Statistical 
approaches in 
literature: An 
application of 
principal component 
analysis and factor 
analysis to analyze 
the different 
arrangements about 
the Quran’s Suras 

Digital Scholarship 
in the Humanities, 
Volume 36, Issue 1, 
April 2021, Pages 
164–171, 
Scopus 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
4 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
725.11 лв. 

Academic 
motivation as a 
predictor of the 
development of 
critical thinking in 
students 
 
 
 

Journal of Applied 
Research in Higher 
Education, Vol. 14 
No. 3, pp. 1041-
1054. WOS. 
 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
3 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
966.44 лв. 

Visualization of 
Learning and 
Memorization: Is the 
Mind Mapping 
Based on Mobile 
Platforms Learning 
More Effective? 

International 
Journal of 
Instruction, v14 n4 
p173-186 Oct 2021, 
WOS 

Статия 
2,5 т. 

Общо:  
1 автори  

1 автор от ФЖМК 
 

Сума:  
2900.44 лв. 

COVID-19 
Pandemic as an 
Impetus for 
Development of 5G 
Networks in 

International 
Conference on 
Human Interaction 
and Emerging 
Technologies 
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Bulgaria: A Case 
Study 

IHIET 2021: Human 
Interaction, 
Emerging 
Technologies and 
Future Systems V 
pp 651–657 

                                                                   Общо: 17 730.98 лв. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, професор Михайлов. Колеги, имате ли въпроси, изказвания. Това е 
разпределението по една методология, която ние сме приели на Факултетен съвет и сега я прилагаме. Ако нямате въпроси и 
изказвания, моля да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Извинявайте, колеги, аз нямам доклад искам само да Ви напомня, че на 15 ноември изтича 
крайният срок за подаване на документите по програмата Еразъм+ за мобилност на преподаватели. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Ние сме получили от Вас информацията, качена е на сайта, моля колегите 
да се възползват от тази възможност. 

По точка четвърта от дневния ред – Доклади на ръководителите на катедри. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Четвърта точка – доклади на ръководителите на катедри. Доцент Станкова ще докладва 
вместо професор Петрова, която е в отпуск.  

Доц. д-р Светлана Станкова: Благодаря Ви, професор Вълканова. Няколко са предложенията на катедра „Комуникация и 
аудивизуална продукция“, която на свое заседание от 02.11.2022 г. (Протокол №5) членовете на катедрата взеха: 

ПРИЕМАНЕ НА ИНДИВИДУАЛНИ ПЛАНОВЕ НА НОВОПРИЕТИ ДОКТОРАНТИ 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да приеме индивидуалния учебен план на докторант на самостоятелна 
подготовка Нихал Фехмиева Юзерган, докторант на самостоятелна подготовка, зачислена на 01.10.2022 г. със Заповед РД 20- 
1578/21.09.2022 г., професионално направление: 3.5. Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Международна комуникация. Тема на дисертационния труд: “Медийна и комуникационна парадигма на турския 
цивилизационен дискурс (Лидерски комуникационни стратегии). Научен ръководител: доц. д-р Симеон Василев. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, имате ли въпроси и изказвания към този доклад. Асистент Юзерган беше 
докторант на професор Нейкова. Не можа да завърши текста си. Тя е асистентка във ФКНФ, но сега е представила на катедрен 
съвет нова тема и колегите са я приели за зачисляване на самостоятелна подготовка. Имате ли изказвания, ако няма да гласуваме.  

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА АКТУАЛИЗИРАНИ УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“  

Доц. д- Светлана Станкова: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри актуализираната и рецензирана 
учебна програма за задължителна дисциплина „Въведение в микро- и макроикономиката“, разработена от доц. д-р Стела Ралева. 
Програмата се предлага за ОКС „бакалавър“, специалност „Комуникационен мениджмънт“. Учебната програма е рецензирана от 
доц. д-р Димитър Златинов. 
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Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В УЧЕБЕН ПЛАН 

Доц. д- Светлана Станкова: Катедреният съвет има предложение за промяна в учебния план на ОКС „Бакалавър“, 
специалност „Комуникационен мениджмънт“,  редовно обучение. 

‒ въвежда се нова факултативна дисциплина “Децата и медиите – пътеводител за етично отразяване“, II курс, IV летен 
семестър, с хорариум 0/30, кредити 2, форма на заключителен контрол „текуща оценка“. Промяната влиза в сила от учебната 
2023/2024 г., летен семестър (за випуск 2022/2023 г. и всички следващи). Дисциплината ще се води от Надя Обретенова.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Това е по договор, който ние имаме с АЕЖ и Юнеско за отразяване на детската тема в 
медиите. Аз не знам, защо сега я въвеждате, тъй като не е нов курс.  

Доц. д-р Светлана Станкова: Не сме я включили в новия учебен план. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Съжалявам, че доцент Манлихерова си тръгна. Тя беше в Познан на конгрес на ЕЖТА и 
тази тема е била застъпена на този конгрес, че ние преподаваме по отразяването на децата в медиите, така че това е сред 
водещите тематики в образователните институции. Ако няма изказвания, предлагам да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 
ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“ И „МАГИСТЪР“   

Доц. д-р Светлана Станкова: Имаме предложения за учебни програми, които Факултетния съвет да одобри: 

 учебна програма за дисциплина „Комуникационни техники и умения“, разработена от доц. д-р Мануела Манлихерова. 
Програмата се предлага за ОКС „магистър“, специалност, МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно обучение. 
Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Светлана Станкова. 

 учебна програма за дисциплина „Комуникации и световни медии“, разработена  от доц. д-р Светлана Станкова. 
Програмата се предлага за ОКС „магистър“, специалност, МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно обучение. 
Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Мануела Манлихерова. 

 учебна програма за дисциплина „Убеждаваща комуникация“, разработена от доц. д-р Калин Калинов. Програмата се 
предлага за ОКС „магистър“, специалност, МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно обучение. Учебната програма 
е рецензирана от проф. д-р Теодора Петрова. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 
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ПРЕДЛОЖЕНИЕ ЗА ХОНОРУВАН ПРЕПОДАВАТЕЛ   

Доц. д-р Светлана Станкова: И последното е предложение за хонорувани преподаватели, които да бъдат хонорувани за 
учебната 2022/2023 година: 

ОКС 
СП/МП 

ФО Сем. 
Дисциплина 

Хорариум 

Б/М РО/ЗО З/Л Л/У 

Доц. д-р Ваня Петрова Иванова,  П.Н.3.8 Икономика – Политическа икономия 

Б КМ РО Л Международна икономика 45/0 

Георги Иванов, практик 

Б КМ РО Л Стратегическо планиране на кампании (практикум) 0/45 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, доцент Станкова. Доцент Петкова, Вашият доклад идва при мен на дневен 
ред. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Уважаеми колеги, на наше заседание от 02.11.2022 г. (Протокол №03) членовете на катедра 
„Комуникация, връзки с обществеността и реклама“ взеха следните решения: 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“ И „МАГИСТЪР“   

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри следните актуализирани учебни програми – ОКС „бакалавър“, 
редовно обучение: 

 учебна програма за избираема дисциплина „Техники на вербалната комуникация“, разработена  от доц. д-р Арсения 
Иванова. Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р 
Николай Михайлов. 

 учебна програма за избираема дисциплина „История на най-новото време“, разработена  от гл. ас. д-р Борис Стоянов. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“ и „Журналистика“. Учебната програма е рецензирана от доц. д-
р Мила Серафимова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Социална психология“, разработена  от доц. д-р Иван Миленски. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“ и „Книгоиздаване“. Учебната програма е рецензирана от доц. 
д-р Дияна Петкова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Интегрирани маркетингови комуникации“, разработена  от проф. дфн 
Христо Кафтанджиев. Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от 
доц. д-р Мила Серафимова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Основи на рекламата“, разработена  от проф. дфн Христо Кафтанджиев. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р Николай 
Михайлов. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Основи на рекламата“, разработена  от проф. дфн Христо Кафтанджиев. 
Програмата се предлага за специалност „Книгоиздаване“. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р Николай Михайлов. 

Актуализирани учебни програми – ОКС „бакалавър“, задочно обучение: 

 учебна програма за избираема дисциплина „Техники на вербалната комуникация“, разработена  от доц. д-р Арсения 
Иванова. Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р 
Николай Михайлов. 
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 учебна програма за избираема дисциплина „История на най-новото време“, разработена  от гл. ас. д-р Борис Стоянов. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“ и „Журналистика“. Учебната програма е рецензирана от доц. д-
р Мила Серафимова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Социална психология“, разработена  от доц. д-р Иван Миленски. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Дияна Петкова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Интегрирани маркетингови комуникации“, разработена  от проф. дфн 
Христо Кафтанджиев. Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от 
доц. д-р Мила Серафимова. 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Основи на рекламата“, разработена  от проф. дфн Христо Кафтанджиев. 
Програмата се предлага за специалност „Връзки с обществеността“. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р Николай 
Михайлов. 

Учебна програма – ОКС „магистър“: 

 учебна програма за дисциплина „Философия и етика на комуникацията“, разработена  от проф. д-р Николай Михайлов. 
Програмата се предлага за МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно обучение. Учебната програма е рецензирана 
от доц. д-р Дияна Петкова. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ГОДИШНА АТЕСТАЦИЯ НА ДОКТОРАНТИ 

Доц. д-р Дияна Петкова: Катедреният съвет разгледа годишния отчет и предлага на Факултетния съвет да бъде атестиран 
с положителна атестация Максим Мончо Бехар – докторант на самостоятелна подготовка по професионално направление 3.5. 
ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – Връзки с обществеността), с научен ръководител проф. д.н. Любомир Стойков, 
за периода 22.10.2021 г. – 22.10.2022 г.  

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ОТПЕЧАТВАНЕ НА КНИГИ В УНИВЕРСИТЕТСКО ИЗДАТЕЛСТВО   

Доц. д-р Дияна Петкова: И последния доклад е за предложение за издаване на: 

 Книгата „Копирайтинг: съобщения до медиите“ с автор ас. д-р Йордан Карапенчев да бъде отпечатана в Университетско 
издателство „Св. Климент Охридски“. Рецензирана е от доц. д-р Дияна Петкова и доц. д-р Александър Христов. Книгата е в 
издателския план на ФЖМК за 2023 г. 

 Книгата „Дигитална комуникация и PR инструментариум в бизнес среда“ с автор гл. ас. д-р Мирослава Ценкова да бъде 
отпечатана в Университетско издателство „Св. Климент Охридски“. Рецензирана е от проф. д-р Теодора Петрова, проф. дсн 
Петранка Филева и проф. д-р Грета Дерменджиева. Книгата е в издателския план на ФЖМК за 2023 г.  

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
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редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Сега е ред на професор Ефрем Ефремов. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Съвсем кратък доклад имам. На свое заседание от 07.11.2022 г. (Протокол № 3) членовете 
на катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“ взеха следните решения: 

ПРЕДЛОЖЕНИЕ ЗА ЗАЧИСЛЯВАНЕ ЗА ДОКТОРАНТУРА НА САМОСТОЯТЕЛНА ПОДГОТОВКА   

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да зачисли Таня Стоянова Венелинова за докторантура на 
самостоятелна подготовка по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и информационни науки, докторска 
програма Медии и комуникации (Книгоиздаване). Катедрата предлага за научен ръководител доц. Георги Лозанов. Темата на 
дисертационния труд е „Печатната художествена книга: добри издателски практики и читателски навици“. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“ И „МАГИСТЪР“   

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри две програми: 

 учебна програма за задължителна дисциплина „Комуникационен дизайн и дигитална среда“, разработена от проф. д-р 
Веселина Вълканова. Програмата се предлага за ОКС „магистър“, МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно 
обучение. Учебната програма е рецензирана от проф. д-р Ефрем Ефремов. 

 учебна програма за избираема дисциплина „Медиен език и стил“, разработена от проф. д.н. Андреана Ефтимова. 
Програмата се предлага за ОКС „магистър“, МП „Дигитални комуникации и медии“, редовно и задочно обучение. Учебната програма 
е рецензирана от проф. д-р Ефрем Ефремов. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, професор Ефремов. Доцент Кирилов, заповядайте. 

Доц. д-р Светлозар Кирилов: Уважаеми колеги, на свое заседание от 02.11.2022 г. (Протокол № 3) членовете на катедра 
„История и теория на журналистиката“ взеха следните решения: 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОКС „БАКАЛАВЪР“  И „МАГИСТЪР“ 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри: 

 учебна програма за избираема дисциплина „Дигитален аудиовизуален монтаж“, разработена от инж. д-р Иванка Вълова. 
Програмата се предлага за ОКС „магистър“, специалност „Журналистика и медии“. Учебната програма е рецензирана от доц. д-р 
Ралица Ковачева. 
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 учебна програма за избираема дисциплина „Социология на комуникацията“, разработена от доц. д-р Светлозар Кирилов. 
Програмата се предлага за ОКС „магистър“, специалност „Дигитални комуникации и медии“. Учебната програма е рецензирана от 
доц. д-р Бисер Златанов. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В УЧЕБЕН ПЛАН 

Доц. д-р Светлозар Кирилов: В ОКС „магистър“, специалност „Журналистика“, МП „Журналистика и медии“, 
редовно/задочно обучение се въвежда нова избираема дисциплина “Дигитален аудиовизуален монтаж“, I курс, II летен семестър, с 
хорариум 10/10, кредити 2, форма на заключителен контрол „текуща оценка“. Промяната влиза в сила от учебната 2023/2024 г. (за 
випуск 2023/2024 и всички следващи). Дисциплината ще се води от инж. д-р Иванка Вълова.  

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ОТЧЕТ ЗА ТВОРЧЕСКИЯ ОТПУСК НА ДОЦ. Д-Р ЯСЕН БОРИСЛАВОВ 

 Доц. д-р Светлозар Кирилов: Последното, което предлагам на Вашето внимание е да приемете отчета за творческия 
отпуск на нашия колега доцент Ясен Бориславов за периода 01.10.2021 г. – 30.06.2022 г. По времето на своя отпуск, колегата е 
разработил текст за своя бъдеща книга, която е посветена на бозата, нейното производство, разпространението й в балканските 
страни и културно възприемане. Има и няколко публикации. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви, доцент Кирилов. Доцент Спасов го няма. Заповядайте, доцент Ангелова. 

Доц. д.н. Вяра Ангелова: Уважаеми колеги, на свое заседание от 08.11. 2022 г. (Протокол № 2) членовете на катедра 
„Радио и телевизия“ взеха следните решения: 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА УЧЕБНИ ПРОГРАМИ – ОНС „ДОКТОР“   

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да одобри за учебната 2022/2023 г.: 

 учебна програма по „Журналистическа етика и саморегулация“ за докторска програма „Медии и комуникации“ предложена 
от доц. д.н. Вяра Ангелова Учебната програма е рецензирана от доц. д-р Орлин Спасов. 

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 
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След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ЗА ИЗДАВАНЕ НА КНИГА В УНИВЕРСИТЕТСКОТО ИЗДАТЕЛСТВО   

Доц. д.н. Вяра Ангелова: Имаме и предложение за издаване на книгата  „Журналистически жанрове в радиото“ на нашия 
скъп колега д-р Лъчезар Точев, отишъл си без време, да бъде отпечатана в Университетското издателство „Св. Климент Охридски“, 
която е в издателския план на ФЖМК за 2022 г. Монографията вече е рецензирана от проф. дсн Снежана Попова и проф. д.н. 
Венцислав Димов.  

Професор Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 18 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

По точка пета от дневния ред – Номинации за членове на Управителния съвет и Програмния съвет на телевизия 
"Алма матер" от квотата на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря. Приключихме четвърта точка, колеги, сега преминаваме към пета, а именно 
номинации за членове на Управителния съвет и Програмния съвет на телевизия "Алма матер" от квотата на ФЖМК. Квотата се 
състои от по един човек в двата органа. Ректорът ми изпрати писмо от 31 октомври т.г., което аз веднага изпратих на ръководителите 
на катедри. В това писмо Ректорът ни уведомява, че мандатът на Управителния съвет и Програмния съвет е изтекъл, мисля че 
членове бяха професор Теодора Петрова и професор Христо Кафтанджиев. Академичният съвет трябва да избере нови органи и 
Ректорът очаква от нас да посочим по един телевизионен експерт, предложен от Факултетния съвет за всеки от двата съвета. Така 
че заповядайте, имате думата за предложения по тази точка. 

  Доц. д-р Светлана Станкова: Колеги, аз бих предложила номинацията на д-р Мая Василева, тъй като тя има експертиза, 
има управленски опит като изпълнителен директор на Асоциацията на телевизионните продуценти. Тя води дисциплината 
„Телевизионно новинарство“, също така има възможност да бъде полезна с опита си за идентификация и развитие на 
телевизионните и филмови продукции, така че издигам нейната номинация. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Аз видях в тази преписка, която водихме с ръководителите на катедри, че 
тази номинация беше издигната за Управителния съвет, така ли е? 

Доц. д-р Светлана Станкова: За Управителния съвет, да. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Заповядайте, доцент Ангелова. 

Доц. д.н. Вяра Ангелова: Катедреният съвет на катедра „Радио и телевизия“ номинира доц. д-р Жана Попова за 
Управителния съвет на Университетска телевизия „Алма матер“. Доцент Жана Попова е дългогодишен преподавател по телевизия 
има над десет годишен стаж като телевизионен журналист. Това ми се струва удачна кандидатура, която номинираме.  

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Нашата катедра единодушно номинира доцент Георги Лозанов, доказан експерт, 
професионалните и човешки качества няма нужда да ги обосновавам. Също така си мисля сега като слушах за кандидатурата на 
Мая Василева, че все пак е телевизия и трябва да бъде човек, колкото и да имаме търкания и неразбирателство с телевизия „Алма 
матер“ трябва да бъде човек, който е управлявал нещо в телевизията. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Доцент Лозанов е предложен за Програмния съвет. Забравихте да уточните. Те са два 
органа с по една квота. За съжаление, само по един представител за съвет. Иначе, не знам дали знаете, Управителният съвет на 
телевизия „Алма матер“ се състои от пет члена. Избират се от Академичния съвет и се назначават от Ректора. УС включва в състава 
си: телевизионен експерт, предложен от Факултетния съвет на ФЖМК, представител на Академичния съвет, представител на 
Министерството на образованието и науката и юрист. Не зная кои са другите номинирани. Що се отнася до Програмния съвет, той 
също се състои от пет члена, назначени от Ректора с мандат четири години. Включва двама представители от Академичния съвет, 
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един телевизионен експерт, предложен от Факултетния съвет на ФЖМК, и двама утвърдени телевизионни творци или специалисти. 
Други номинации - дадох Ви време да предложите и други колеги, защото ние имаме телевизионни експерти почти във всички 
катедри на факултета, в това число и студенти, докторанти с телевизионен опит. Ако няма други предложения, да пристъпим към 
гласуване. И в мейлите, които си разменихме, няма други кандидатури. Аз лично предложих гл. ас. д-р Николай Колев, но той се 
оттегли. Него го бях предложила за Програмния съвет. Катедра „Радио и телевизия“ също са имали още едно предложение, но и 
то е оттеглено, така че остават тези трите. Сега да гласуваме за Управителен съвет. Явно гласуване, нали? 

Доц. д-р Дияна Петкова: Защо да не е тайно? Примерно за гост-преподавател гласуваме тайно, но както желаете. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Ако искате, да подложа на гласуване начина на гласуване. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Процедурно предлагам да е явно. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Който е съгласен гласуването да е явно, моля да гласува. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 16 
гласували „Против” - 0 
гласували „Въздържал се” - 2  
Факултетният съвет прие предложението за явно гласуване на номинациите. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Най-напред, който е съгласен д-р Мая Василева да стане член на Управителния съвет 
на телевизия „Алма матер“, моля да гласува. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 10 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 5  
Факултетният съвет избра д-р Мая Василева за член на Управителния съвет на телевизия „Алма Матер“. 
 
Проф. д-р Веселина Вълканова: Преминаваме към второто предложение - доцент Жана Попова да стане член на 

Управителния съвет на телевизия „Алма матер“. 

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 7 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 8  
Факултетният съвет не подкрепи кандидатурата на доцент Жана Попова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, на базата на този вот: д-р Мая Василева „ЗА“ – 10 души, доцент Жана Попова 
„ЗА“ – 7 души. Избрана е д-р Мая Василева за член на Управителния съвет на телевизия „Алма матер“.  

Сега преминаваме към единствената номинация за Програмния съвет на телевизия „Алма матер“, която дойде от нашата 
катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“, а имено доцент Георги Лозанов. Моля, който е за доцент Георги Лозанов да бъде 
избран за член на Програмния съвет, да гласува.  

След проведеното явно гласуване:  
списъчен състав - 24 
присъстващи  - 19 
редуцирани  - 5 
отсъстващи  - 0 
гласували „За” - 16 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет изба доцент Георги Лозанов за член на Програмния съвет на телевизия „Алма Матер“. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Успех на колегите и се надявам наистина да помогнете да стане телевизия от това нещо, 
което сега съществува. Аз мисля, че това не телевизия, това са едни студиа, и най-вече да имаме комуникация и да може 
факултетът, под чийто покрив е тази телевизия, да бъде участник и създател на телевизионно програмно съдържание. Без 
програмна схема и програмно съдържание няма как да стане. Благодаря Ви, колеги. 

По точка осма от дневния ред – Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Сега точка – разни. Имате ли по точка разни нещо, ако не благодаря, че се отзовахте на 
това заседание. На всички пожелавам приятна вечер.  

Поради изчерпване на дневния ред проф. д-р Веселина Вълканова закри заседанието. 

Декан на ФЖМК: 
проф. д-р Веселина Вълканова 

Водил протокола:  
Мариела Николова 


